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Jaime Robinson is the Manager of Occupational Health and Safety Operations and Planning within the Human Resources Branch. She has worked in the Canada Revenue Agency Occupational Health and Safety Office since 1999, working her way up to the position she holds today. She is responsible for a number of portfolios including the Job Hazard Analyses, Health and Safety Committee Effectiveness, Ergonomics, just to name a few. She has a team of 11 which includes 6 OHS Officers across the various regions. 
Jaime has been interested in health and safety since she was young, thanks in part to the exposure to the field of study from her father. She has a diploma in Occupational Health and Safety from Algonquin College, and in 2012, she earned her designation as a Canadian Registered Safety Professional. 
Jaime lives in Ottawa, where you’ll find her running between her kids’ activities, and cheering on her favourite sports team – the Toronto Blue Jays, with her husband and two children. 
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Jaime Robinson est la gestionnaire des opérations et de la planification de la santé et la sécurité au travail au sein de la Direction générale des ressources humaines. Elle travaille au Bureau dela santé et de la sécurité de l’Agence du revenu du Canada depuis 1999, où elle a gravi les échelons pour arriver au poste qu’elle occupe aujourd’hui. Elle est responsable de plusieurs portefeuilles, dont les analyses du risque professionnel, l’efficacité des comités de santé et sécurité et l’ergonomie, pour n’en nommer que quelques-uns. Elle est entourée d’une équipe de 11 personnes qui comprend 6 agents de SST à travers les différentes régions. 
Jaime s’intéresse à la santé et la sécurité depuis qu’elle est jeune, en partie grâce à son exposition au domaine d’étude de son père. Elle possède un diplôme en santé et sécurité au travail du Collège Algonquin et, en 2012, elle a obtenu le titre de Professionnelle en sécurité agréé du Canada (PSAC). 
Jaime habite à Ottawa, où vous la trouverez occupée entre les activités de ses enfants et à encourager son équipe de sport préférée, les Blue Jays de Toronto, avec son mari et ses deux enfants.
